
 

 
Dagsorden/referat 

 
 

Skolebestyrelsen Dato: 12. oktober 
2022 

Sted: Fysisk Kl. 17.00-19.00 
 

Tilstede:  
 
Fraværende: Rikke, Jesper 

 

 Hvad handler 
dagsordenspunktet om?  

Referat:  
JN 

Punkt 1 Orientering fra: 
a) Godkendelse af 

referat 
b) Pædagogisk Forum 

c) Skolens ledelse – 
økonomi + 

personalesituationen  
d) Til- og afgang 

e) Bæktoften 

f) Trivsel  
g) Orientering i øvrigt  

 

NBO er gravid, der er et stillingsopslag 
ude lige nu. Hvis nogle fra bestyrelsen 
ønske at ”være med”, siger de selv til.  
 
Der om emneugen.  
 
Læringskonferencerne er i gang. Det er 
for 4. og 7. klasserne. 
 
Meddelsesbog er på vej. Kommunen 
giver mulighed for Aula eller Meebook. 
Der bliver nedsat en lille arbejdsgruppe 
på skolen, der skal komme med et 
udspil. 
Meddelsesbogen skal være digital og 
erstatter elevplaner. 
Arbejdsgruppen skal huske at have 
nogle forældreperspektiver med.  
 
GAA har sagt hendes stilling i SFO´en. 
Der er et stillingsopslag ud lige nu.  
Der er kommet en studerende i SFO´en. 
 
Personalet skal på førstehjælps kursus i 
starten af november. 
 
Skolen vil gerne have praktikanter. Der 
kommer fire studerende i praktik på 
skolen.  
 
Økonomi: 
Der er sorte tal på bundlinjen i SFO´en.  
Der kommer to studerende i SFO´en til 
december.  
Der er sorte til på bundlinjen i skolen.  
Den ”nye” aftale i kommunen om at 
barsel går fra 100% til 80%, vil komme 
til at kunne mærkes på økonomien.  
Der skal spares 0,5% på rammen.  



 

Punkt 2 Elevrådet-Bod Elevrådet har været mødtes og 
diskuteret præmisserne for en bod på 
skolen. – deltagelse af elevråd 
 
Eleverne ønsker at skolen får en 
automat med mad, det skal ikke være 
en bod. 
Det er eleverne der skal styre 
automaten.  
Der har tidligere været købt mad til en 
automat fra ”Åkanden”. 
Det skal være muligt for eleverne i 
mellemtrinnet og overbygningen at 
købe. 
Eleverne skal komme med et forslag til 
hvordan vi undgår affald smid rundt på 
skolen. 

Tovholder  MM  

Punkt 3  Lejrskoler/studieture Opkrævning af delvise omkostninger 
forbundet med ture? 
Der bliver arbejdet på nogle idéer fra 
skolens side, til hvordan eleverne kan 
tjene penge til turen.  
Det er ikke muligt at søge hjælp til 
betalingen af turene hos kommunen.  
Bestyrelsen mener det er vigtigt, at 
turene er en del af skolens 
undervisning. Turene skal opretholdes. 
Det er okay at skolen opkræver en 
forældrebetaling for turene.  
 
Indtjening – hvordan kan og skal det 
foregår, hvis det er en mulighed? 

Tovholder MM   

Punkt 4  Tekster til hjemmesiden Vedhæftet er diverse første tekstforslag 
til hjemmesiden. Der kommer mere til. 
Bl.a. omkring lejrskoler mm.  
 
De tekster der er lavet, er godkendt af 
bestyrelsen. Det skal på hjemmesiden. 

Tovholder MM  

Punkt 5 Årshjul 
Start på principper 

Se bilag 
https://www.justitsministeriet.dk/sites/def
ault/files/media/Arbejdsomraader/civilret
/Pjece%20boern.pdf 
Se bl.a. skabelon til betaling for 
computer. 
Tekst ønskes til hjemmesiden – 
ansvarlighed over for skolens materiel. 

https://www.justitsministeriet.dk/sites/default/files/media/Arbejdsomraader/civilret/Pjece%20boern.pdf
https://www.justitsministeriet.dk/sites/default/files/media/Arbejdsomraader/civilret/Pjece%20boern.pdf
https://www.justitsministeriet.dk/sites/default/files/media/Arbejdsomraader/civilret/Pjece%20boern.pdf


 

Punktet udsættes til næste møde. Der 
skal gerne holdes en arbejdsdag med 
bestyrelsen, inden næste skoleårs 
planlægning påbegyndes.  

Tovholder  MM  

Punkt 6 
 
 
 
 
 
 

Elevtalsprognose Det ser ud til at børnetallet vil falde 7-
10% i kommunen. I 2022 ser et ud til et 
fald på op mod 20% i kommunen. 
 
Videbæk ser dog ud til at holde 
børnetallet. 

Punkt 7  Billeder og tekst af 
bestyrelsen til hjemmesiden 

Ønske om, at I skriver om Jer selv, og der 

tages billeder til hjemmesiden. 

 

Bestyrelsen vil gerne være med til det. 

Skolen lave en skabelon, for at det bliver 

ens. 

Punkt 8 Besked til forældre ved 
støttetimer 

Punktet er ønsket på fra bestyrelsesmedlem. 

 

Der er støtte på alle afdelinger.  

Skolen vurdere hvem der har behov for 

støtte.  

Skole skal måske blive bedre til at orientere 

forældrene om støtte.  

Skolen forsøger at støtte eleverne på bedste 

vis. Det gøres bl.a. ved at opretholde små 

klasser.  

Punkt 9 Fotografering af elever hvert 
år 

Til godkendelse 

Lige nu bliver eleverne fotograferet i 0., 4., 

7. og 9. klasse. 

Skolen vil gerne at eleverne bliver 

fotograferet hvert år.  

Skolebestyrelsen vil godt at eleverne får 

tilbuddet om skolefoto hvert år.  

 

Punkter til kommende møder:   

 

Hvem skal informeres om hvad?  
 


